

《单词百科:ninety-seven是什么意思?ninety-seven怎么发音?ninety-seven的解释和用法》

英语单词ninety-seven是什么意思?ninety-seven怎么读?ninety-seven怎么发音?简答网为您整理了ninety-seven的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



ninety-seven怎么读

ninety-seven的读音:[na nti sevn]

ninety-seven的意思

1、97;九十七

ninety-seven的相关词组

1、Mild Seven 七星烟;柔和七星;七星

- 2、seven wonders of the world 世界七大奇迹;
- 3、Seven Stars 七颗星
- 4、seven deadly sins 七大罪;
- 5、seventy times seven 很大的数目;
- 6、seven days 七天;
- 7、Group of Seven [财]七国集团;
- 8、Harper Seven Beckham 哈珀·塞文·贝克汉姆
- 9、The Magnificent Seven 豪勇七蛟龙 (剧情片);七侠荡寇志
- 10、lucky seven [电影]七小福;
- 11、seven eleven 七十一
- 12、Seven Nation Army 七国军队;歌曲名
- 13、Seven Deadly Sins 七宗罪 (歌曲名);七原罪;七大罪;七宗死罪
- 14、three seven 三七;777指甲刀品牌
- 15、seven habits 高效能人士的七个习惯;七个习惯;高效人士的七个习惯
- 16、Light Of The Seven 七神之光 (电视剧《权力的游戏 第六季》插曲)
- 17、Sacred Seven 七合圣石战记;七圣之石;剧场版;一部在多个地区播放的电视节目
- 18、Seven Devils 耸立七魔鬼山;七魔鬼山 ; 歌曲名 (: Florence + The Machine演唱)
- 19、Seven Joy 七喜;柒加尚品
- 20、Seven Something 泰国电影

ninety-seven的双语例句

- 1、He rejoined Apple in nineteen ninety-seven after it bought NeXT.

在1997年苹果收购NeXT之后，乔布斯重新回到苹果公司。

2、Ninety-seven percent of American children ages 12 to 17 play an average of at least one hour of video games per day& games that wearables could render more visually and physically engaging.

12岁至17岁之间的美国人中，有97%每天至少玩一个小时的电子游戏。可穿戴设备可以让用户在玩游戏时拥有更加身临其境的视感和体感。

3、And China produces ninety-seven percent of the world supply.

中国生产的稀土矿占全世界的97%。

4、Man: Well, when we bought the business in nineteen ninety-seven, we knew there were financial problems to solve, including some hidden debts.

男：我们1997年收购这家公司的时候，就知道有一些财务问题需要解决，包括一些隐性债务。

5、My brother got married in nineteen ninety-seven.

我哥哥是一九九七年结婚的。

6、In nineteen ninety-seven, Iranians elected a president who raised American hopes, Mohammad Khatami.

1997年，穆罕默德·哈塔米（Mohammad Khatami）被选为总统，重新点燃了美国的希望。

7、Ninety-seven percent of the students here graduate from high school, compared with less than half at DC public schools.

比起在公立学校里面，高中毕业生只有一半的数据，在这里有百分之九十七的学生从高中毕业。

8、A British doctor reported the first cases of what was probably Buruli ulcer in eighteen ninety-seven in Uganda.

英国医生艾伯特·库克，教会传教士协会成员，1895在乌干达首次报道了与布鲁里溃疡一致的病例。

9、The current repayment rate is ninety-seven percent.

目前的偿付率大约是97%。

10、METHODS: Ninety-seven male cultivated juveniles between October 2004 and February 2005 were selected from the Juvenile Cultivation Institution of Henan province.

方法：调查对象为河南省某少年教养管理所2004-10/2005-02在押的少年教养人员97名，均为男性。

11、Methods: Ninety-seven patients with adrenal masses were examined by CT and confirmed by pathology or biopsy.

方法：对97例患者肾上腺肿块进行CT检查，同时行手术病理或活体病理检查。

12、The study reported on mirid populations between nineteen ninety-seven and two thousand eight.

这项研究报告了1997年至2008年间盲蝽象的数量。

13、Injuries increased one hundred fifty percent between nineteen ninety-seven and two thousand seven.

从1997年到2007年受伤事件增加了150%。

14、Methods Ninety-seven patients with great vessels diseases or capillary vessel diseases were randomly divided into the intensive therapy group and the conventional therapy group.

方法选择97例具备大血管疾病或微血管疾病的2型糖尿病高危患者，随机分为强化治疗组及标准治疗组。

15、The duration of the last time would be ninety-seven minutes. The training plan of the sixth week: twice a day with 80 minutes each.

第六周训练计划为：每天两次（两次的训练时间相同），每次80分钟。

16、Ninety-seven antibiotic resistance strains of thermophilic bacteria isolated from compost and mud were examined for the presence of plasmids by agarose-gel electrophoresis.

从堆肥和污泥中分离到一批抗药性高温细菌，经电泳检查，发现6株高温细菌细胞中有质粒存在。

17、China says it follows WTO rules in exporting the minerals. In twenty ten, China mined about one hundred thirty thousand of rare earth metals. That was about ninety-seven percent of world production.

中国称遵守了世贸组织有关出口这类金属的规定，2010年，中国开采了大约13万公吨稀土金属，占全球生产量的约97%。

18、The number of students taken to hospitals increased one and a half times from nineteen ninety-seven to two thousand seven. Few injuries were serious.

从1997年到2007年，被送往学校的受伤学生数量增加了1.5倍，而很少有重伤者。

以上是简答网为您整理的ninety-seven怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于ninety-seven的用法、ninety-seven的释义、ninety-seven的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/ninety-seven>

